
  

Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 21.9.2011 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie. Z dôvodu rozsiahleho počtu bodov na 
predchádzajúcom zasadnutí komisie, členovia schválili, aby sa body č. 11 a 12 - týkajúce sa 
prerozdeľovania finančných dotácií a bod č. 7 -  TK SAMBED prerokovali samostatne, a to 
v stredu 21.9.2011. Do dnešného programu zasadania komisie do bodu rôzne navrhol 
predseda prerokovať Klub dôchodcov a opakovane prerokovať žiadosť ZŠ akad. Jura Hronca 
o spolufinancovanie projektu, nakoľko riaditeľ školy prišiel osobne prezentovať žiadosť 
a dôvody na jej schválenie. Dnešný program zasadnutia komisie bol jednohlasne schválený. 

 
k bodu č. 4 
ZŠ akad. Jura Hronca – žiadosť o finančný príspevok na spolufinancovanie projektu 
RNDr. Džubák – svoju žiadosť odôvodnil faktami, že 

- zarobil pre mesto 5 mil. Sk, nakoľko zapísal deti do ŠKD 
- rekonštrukciu dvora – zámková dlažba bola schválená MZ, ale nakoľko mesto nemá 

finančné prostriedky, škola si rekonštrukciu dvora zabezpečila z vlastných 
prostriedkov 

- do strediska záujmovej činnosti je zapísaných 250 detí, čo sú vlastne príjmy 
z podielových daní pre mesto.  

PaedDr. Baláž – komisia sa nevyjadrila že nepodporí spolufinancovanie projektu školy, 
komisia podporí každý projekt, ale v záujme komisie ako i mesta je, aby boli podporené 
všetky školy. 
 
Uznesenie č. 13/09/11 – komisia odporúča schváliť finančný príspevok pre ZŠ akad. Jura 
Hronca na spolufinancovanie projektu „Rozvoj porozumenia textu a vzdelanie v anglickom 
jazyku smerom k otvorenej Európe“, ktorý podali na základe výzvy v rámci OP Vzdelávania, 
opatrenie 1.1 Premena tradičnej školy na modernú v celkovej výške 375 553,20 €. Na 
spolufinancovanie vo výške 5% požaduje škola sumu vo výške 18 777,66 €. 
 

 

k bodu č. 7 
TK SAMBED Rožňava – žiadosť o poskytnutie spoločenskej sály MsÚ a určenie výšky 
nájomného na 4. štvrťrok 2011 a roky 2012 – 2013 
p. Lázár - klub žiada o poskytnutie spoločenskej sály MsÚ na nácviky a 4. štvrťrok 2011, a to 
2x týždenne pre kolektívy a podľa dohody pre sólové páry. Prenájom žiadajú do konca roka 
2013. V zmysle Podmienok krátkodobého prenájmu sú poplatky za prenájom spoločenskej 
sály MsÚ počas vykurovacieho obdobia 20 €/ 1 hodina a mimo vykurovacieho obdobia 10 €/ 
1 hodina. TK SAMBED vo svojej žiadosti navrhuje po prehodnotení svojich finančných 
možností nájomné 4 €/ 1 hodina. Klub má na základe uznesenia MZ schválené nájomné 10 € 
za jeden nácvik. Nájomná zmluva je uzavretá do 30.9.2011. 
PaedDr. Baláž – jeden nácvik môže trvať aj 4 – 6 hodín, pritom v podmienkach prenájmu je 
schválených v zime 20 € a v lete 10 € na hodinu. Uznesenie MZ treba zrušiť a prijať nové.  

 



Uznesenie č. 14/09/11 – komisia odporúča zrušiť uznesenie MZ č. 95/2011 zo dňa 31.3.2011  
a žiada prijať nové uznesenie, ktoré musí byť jasne formulované hodinovou sadzbou na 
prenájom spoločenskej sály MsÚ pre TK Sambed.  
 
 
k bodu č. 11 
Prerozdelenie finančných prostriedkov získaných z reklamy spoločnosti STEFE SK, a.s. 
Banská Bystrica 
PaedDr. Baláž – na základe výzvy došlo 13 žiadostí na poskytnutie dotácie z reklamy. Mnohé 
však nespĺňajú podmienky a kritériá v platnej Zmluve o reklame. Akcie môžu byť 
organizované len na území mesta a podporiť sa môžu subjekty pôsobiace na území mesta.  
Mgr. Vaško – finančné prostriedky by mohli kluby použiť na reprezentačné dresy s logom 
spoločnosti STEFE, SK, s.r.o., resp. na materiálne zabezpečenie družstiev, ktoré sa venujú 
mládeži.  
Mgr. Pollák – niektoré kluby resp. organizácie spĺňajú podmienky, im by sa mohli prerozdeliť 
finančné prostriedky, ostatných potrebné upozorniť na nedostatky a vypísať novú výzvu na 
predloženie projektov na dotáciu. Žiadosť si môžu podať aj strediská záujmovej činnosti, 
športové triedy. 
PaedDr. Mičudová – materské školy majú projekt v súlade s podmienkami. Nakoľko 
žiadateľom môže byť občianske združenie pri MŠ, požiadať ich o prepracovanie žiadosti. 
PaedDr. Baláž – Csemadok  má projekt v poriadku, až na hudobnú produkciu, čo činí 500 €. 
Celkovo sa im schvaľuje dotácia vo výške 1 075 €. 
Hlasovanie: za všetci prítomní. 
ZŠ Reformovanej cirkvi nespĺňa podmienky, a to: 

a) vysoký rozpočet a následne neefektívne využitie finančných prostriedkov, 
b) nie je špecifikované konkrétne použitie dotácie, 
c) podujatia sa môžu organizovať len na území mesta a podporovať subjekty pôsobiace 

na území mesta. 
Podobné projekty predložili aj ostatní žiadatelia, po zverejnení výzvy a predložení 
projektov budú opätovne prerokované na októbrovom zasadnutí komisie. Výzva má byť 
zverejnená na internetovej stránke mesta a to konkrétne:  
-   kto môže požiadať – športové kluby, mládežnícke, kultúrne a spoločenské organizácie, 
príspevkové a rozpočtové organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta (napr. ZŠ, 
Občianske združenia pri MŠ), 
-   termín do – 10.10.2011 
-   jeden subjekt môže podať maximálne dva projekty  
-   maximálna výška poskytnutia dotácie  - 1 500 €/projekt 

 
 
Uznesenie č. 15/09/11 – komisia odporúča: 

a) zverejniť novú výzvu na internetovú stránku mesta na predkladanie projektov na 
dotáciu s tým, že žiadosti musia spĺňať podmienky a kritériá platnej Zmluvy 
o reklame,  

b) subjekty ktoré už projekty predložili písomne upozorniť na nedostatky,  
c) schváliť finančnú dotáciu subjektom na projekty ktoré spĺňajú požadované 

podmienky, a to: 
 
 
 
 



SP MFK   - 700 € 
TK Sambed  - 900 € 
OV Csemadok -       1 075 €  
MD ACTORES  - 743 € 
SPOLU:           3 418 € 

 
k bodu č. 12 
Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta vo výške 2 tis. € pre športové 
kluby, mládežnícke, kultúrne a spoločenské organizácie 
PaedDr. Baláž – MZ schválilo v rozpočte mesta pre športové kluby, mládežnícke, kultúrne 
a spoločenské organizáciu finančné prostriedky vo výške 85 tis. €. V mesiaci jún 2011 sa 
prerozdelilo 83 tis. € s tým, že v mesiaci september  komisia školstva prerozdelí ešte 2 tis. €.     
Nakoľko na už prerozdelené a schválené finančné dotácie sú dohody spracované a  podpísané, 
bude potrebné klubom, ktorým sa ešte finančné prostriedky rozdelia, vypracovať účelovo 
viazané dodatky k dohodám o poskytnutí dotácie, a to na materiálne vybavenie 
mládežníckych oddielov.  
 
 
Uznesenie č. 16/09/11 – komisia odporúča schváliť účelovo viazané finančné dotácie na 
materiálne vybavenie mládežníckych oddielov z rozpočtu mesta v celkovej výške 2 tis. €, a to 
pre: 
MBK Región Rožňava - 200 € 
BK ŠPD Rožňava  - 400 € 
SP MFK Rožňava  - 400 € 
Športovo strelecký klub  
0268 Rožňava   - 100 € 
Hokejový klub mesta 
- 98 mládeže Rožňava - 300 € 
TAEKWONDO HAKIMI Rožňava 200 € 
TJ Geológ Rožňava  - 400 € 
SPOLU:            2 000 €  
 
 
 
k bodu č. 13 
Rôzne d/ Klub dôchodcov – mesiac úcty k starším 
PaedDr. Mičudová – poslanci MZ (p. Burdiga, p. Ocelník, Ing. Bolaček, Mgr. Kemény 
a PaedDr. Mičudová)  navštívili Klub dôchodcov v Rožňave, kde predsedníčka klubu 
požiadala o bližšiu spoluprácu mesta s klubom. V mesiaci október sa oslavuje ako mesiac 
úcty k starším, pri tej príležitosti požiadala o  kultúrny program pre dôchodcov. MD 
ACTORES ponúklo na 10.10.2011 grátis vystúpenie pre dôchodcov v OKC. Prítomný na 
návšteve bol aj predseda sociálnej komisie, pod odbor ktorý patrí aj Klub dôchodcov. 
PaedDr. Baláž – komisia školstva ako aj kultúry podporuje spoluprácu so sociálnym odborom 
pri príprave organizovania akcie pre dôchodcov pri príležitosti mesiaca úcty k starším. 
Navrhuje osloviť ZŠ a MŠ, aby vytvorili krátky program pre dôchodcov, ktorý by sa 
zrealizovať v priestoroch spoločenskej sály MsÚ.  
PaedDr. Mičudová – základné a materské školy každoročne pripravujú program pre 
dôchodcov pri tejto príležitosti, potrebné zabezpečiť, aby sa programy neprelínali. 
 



 
Uznesenie č. 17/09/11 – komisia podporuje aktivitu sociálnej komisie a odporúča v spolupráci 
so sociálnym odborom pri príležitosti mesiaca úcty k starším organizačne zabezpečiť kultúrny 
program pre členov Klubu dôchodcov v Rožňave. Komisia odporúča odboru školstva 
písomne vyzvať riaditeľov ZŠ a MŠ na zabezpečenie kultúrneho programu v maximálnej 
dĺžke 5 minút/vystúpenie, ktoré bude organizované dňa 18.10.2011 v spoločenskej sále MsÚ 
o 14.00 hod. Koordinátora  podujatia navrhujú Mgr. Dionýza Keménya.  
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapísala: Erika Švedová      PaedDr. Viktor Baláž v.r. 
     tajomníčka komisie         predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


